
Geachte raadleden en collegeleden van Groningen,

Helaas ben ik niet is staat om woensdag uw vergadering te komen bezoeken. Daarom schrijf 
ik deze mail. Graag had ik deze tekst ingesproken tijdens de vergadering. Ik ben bewoner van 
de Oosterpoort en woon er met heel veel plezier.

In uw vergadering spreekt u over het geheugenpaviljoen in het toekomstige 
Zuiderplantsoen.
Ik heb kennisgenomen van een petitie tegen het geheugenpaviljoen waarbij buurtbewoners 
maar later ook vele anderen nadrukkelijk opgeroepen werd om deze in te vullen en daarmee 
tegen deze ontmoetingsplek te ageren. 
Wat me daarbij tegen de borst stuit is dat er steeds gesproken wordt over dat “de buurt” 
tegen is. Dit is door de pers ook klakkeloos overgenomen. Ik ben zoals genoemd ook zelf 
buurtbewoner en ben niet tegen. Sterker ik heb met meerdere buutgenoten gesproken die 
net als ik juist blij zijn dat het plantsoen er komt inclusief de nieuwe ontmoetingsplek. Bij ons 
leeft helemaal niet het NIMBY gevoel.

Als je het allemaal leest wat erover geschreven wordt dan lijkt het net alsof het een 
stemming is en er heel veel mensen tegen zijn en slechts weinig voor. Dat is helemaal niet 
het geval. Ook die enquête van Oog tv doet er weer dapper aan mee. Zonder enige 
achtergrondinformatie te krijgen wordt gevraagd of je voor of tegen bent. Hetzelfde is in het 
verleden ook gebeurt bij de bouw van het Forum daar leek ook heel de gemeente tegen en 
kijk eens wat er nu staat en hoeveel mensen daar dagelijks van genieten.

Ik ben van mening dat er met de aanleg van het Zuiderplantsoen heel veel kwaliteit aan onze 
Oosterpoort wordt toegevoegd. Daarin past het paviljoen prima.
Het is een grappig uitgangspunt om juist een deel van de geschiedenis van het gebied te 
behouden waarbij de hangende tuin een mooie toevoeging aan het plantsoen is met 
daaronder en naast een ontmoetingspunt.

Groot was mijn verbazing toen ik een mailbericht onder ogen kreeg die rondging. Daarin 
werd mensen gevraagd om vooral een bericht naar de behandelende ambtenaar van de 
gemeente te sturen om het vergunning traject te beïnvloeden. In deze mail zet men zelfs aan 
tot valsheid in geschrifte door te suggereren om een bepaald postcode nummer te 
gebruiken want anders zou men niet als belanghebbende aangemerkt worden. 
Dit gaat wel heel ver. Mij veel te ver!

Daarom wil ik een klemmend beroep doen op uw gezond verstand. Ga vooral niet mee met 
dit soort stemminmakerij en laat u daar niet door beïnvloeden. 
Bekijk de plannen als geheel en dan zult u ook overtuigd zijn dat het Zuiderplantsoen met 
daarin het geheugenpaviljoen over een aantal jaren als alle beplanting tot wasdom komt een 
zeer waardevolle aanvulling is voor onder andere onze Oosterpoort. 

Groet,




